

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Role of Social Environmental Factors in College Students' Entrepreneurial Choice
(社会环境因素在大学生创业选择中的作用)

W. ZHANG.....47

The Influence of Shyness on Network Shopping Behavior: The Differences between Ideal Self and Real Self as the Mediator
(羞怯对网络购物行为的影响：基于理想自我和现实自我差异的考察)

F. Q. GAO, Y. N. WANG, Y. TIAN, P. WANG.....51

Research of Public Diplomacy Strategy under Social Media
(社会化媒体下的公共外交策略研究)

D. LI, Z. T. DU.....58

Analysis on the Legal Accomplishment of University Counselors
(浅析高校辅导员应具备的法律素养)

J. ZHOU.....64

Discussion on the Interpersonal Relationship Theory about Jiang Chun
(浅议盐商江春的人际关系理念)

X. Z. XIAO, Y. F. ZHANG, Z. S. LIU.....70

The Effect of the Household Contract Responsibility System to Intensive Agricultural Scale Operation of Our Country
(家庭联产承包责任制对我国农业集约型规模经营的影响)

J. N. REN.....77

Cross Random Effects Model Analysis for Residents' Income Influence Factor
(居民收入影响因素的交叉随机效应模型分析)

H. Z. JIA, L. AN, L. XU.....83

Study of the Relationship between Female and Nature in Literary Works from the Perspective of Eco-Feminism
(生态女性主义视角下文学中女性与自然的关系研究)

K. J. LI.....92

The Micro-Blog Users' Social Attitude towards Leftover Men and Women Based on the Text Sentiment Analysis
(微博用户对剩男剩女的社会态度研究——基于微博文本情感倾向分析)

X. ZHANG, P. WANG.....98